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tekst R E N É E B R O U W E R  fotografi e E D O L A N D W E H R (M O U N I R A ) ,  TA E K W O N - D O A C A D E MY C H O N -J I 
( A N I TA ) ,  F L E U R I G E V E N T S (P R I S C I L L I A ) ,  P R I V É

TUURLIJK, KINDEREN ZIJN AUTONOME 
WEZENS DIE HUN EIGEN KEUZES 
MAKEN. MAAR SOMS VINDEN ZE 

TOEVALLIG PRECIES HETZELFDE LEUK 
ALS JIJ. EN DAT MAAKT JE HOBBY OF 

WERK WEER NET IETS SPECIALER. 
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‘ ZE WAREN 
DRIE EN VIER 
TOEN ZE 
BEGONNEN 
MET ACTEREN’

>

MOUNIRA (34) ACTEERT SAMEN MET HAAR ZOON NOAH (12) EN DOCHTER NIMRA (8) 
IN COMMERCIALS VOOR BEKENDE MERKEN. SOMS DOET HAAR EX OOK MEE. “Noah 

was twee jaar toen ik een oproep van een castingbureau voorbij zag komen. Ze zochten 

een kindje voor een shoot voor een skimerk en ik dacht: leuk, ik meld hem aan. Zelf 

werkte ik toen al jaren als model en actrice. Zo had ik onder andere gespeeld in SpangaS

en Onderweg naar morgen. Noah werd geselecteerd als model en twee jaar later had hij 

zijn eerste acteerrol in een commercial voor een maaltijdbox te pakken. Dit vond hij zo 

leuk dat ik hem vaker inschreef voor audities. Ook mijn dochter Nimra meldde ik als baby 

aan bij een castingbureau. Ze was drie jaar toen ze haar eerste acteerrol voor een 

commercial voor een meubelmerk scoorde.

Sinds corona acteer ik regelmatig met allebei of een van de twee in reclames. Tijdens de 

pandemie was er veel vraag naar acteurs uit dezelfde bubbel, dus zo kregen we steeds 

vaker opdrachten binnen. De leukste was die voor een bekend reismerk. Het castingbureau 

wilde graag een moeder, oma en kinderen op skivakantie fi lmen en dus vroegen ze mijn 

moeder mee. Soms acteren we ook samen met de vader van mijn kinderen. Hij heeft zelf 

geen ambitie om te acteren, maar rolde er door ons in. Met zijn vieren mogen we dan 

bijvoorbeeld een leuk pretpark bezoeken. 

Voor mij maakt het wat betreft acteren niet uit of ik met mijn eigen of andere kinderen 

werk. Wel vind ik het heel speciaal als ik met mijn eigen kinderen mag acteren. Het is zo 

leuk om te zien hoeveel plezier ze erin hebben en hoe goed ze zich op hun gemak voelen 

op de set. Toch blijf ik in eerste instantie hun moeder/momager. Zo regel ik hun afspraken 

en help ik ze op de set vaak met aankleden. Iets wat ik allemaal niet hoef te doen als ik 

met andere jeugdacteurs werk. 

Omdat Noah en Nimra al aardig verdienen, hebben we goede afspraken over geld 

gemaakt. Het grootste deel gaat naar hun spaarrekening, de rest mogen ze gebruiken om 

zelf iets leuks te kopen. Of ze later net als ik volledig als acteur aan de slag willen gaan, 

weten ze nog niet. Ik zou dat heel leuk vinden, maar ik laat ze vrij om zelf te kiezen.” 
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‘SOMS VAREN 
WE MET DRIE 

GENERATIES 
AAN BOORD’

>

HEISKE (43) EN HAAR KINDEREN FLORIJN (12) EN FELIE (10) ZIJN IN HUN VRIJE TIJD VEEL 
OP HUN ZEILBOOT TE VINDEN. ZE DOEN OOK MEE AAN ZEILWEDSTRIJDEN. “Ik heb altijd 

gezeild, als klein meisje al. Dat mijn zoon Florijn en dochter Felie ook zeilen, is dus niet zo 

gek. Ze begonnen met lessen toen ze een jaar of zes waren. En beide kinderen waren maar 

een paar weken oud toen ze voor het eerst meegingen op de boot.

We wonen aan het Veerse Meer in Zeeland en onze boten liggen voor ons huis. Met 

onze grote zeilboot met motor varen we vaak als gezin. Mijn man Jan-Hendrik (49) vindt 

het inmiddels geweldig om te zeilen, maar toen we elkaar net kenden, had hij helemaal 

geen zeilervaring. Roeien was meer z’n ding, maar dankzij mijn grote liefde voor zeilen 

werd hij ook enthousiast.

Voor de kinderen hebben we een Optimist, een kleiner bootje waar ze alleen mee kunnen 

zeilen. Ze kunnen zich al aardig redden op het water, maar ik begeleid ze nog wel 

regelmatig. Zo vaar ik achter ze aan als ze naar zeilles gaan, bij ons aan de overkant. Of 

ik begeleid ze met de grote boot met het in en uit de ligplaats varen. Samen zeilen we ook 

wedstrijden met de grote boot. We krijgen dan een route die we moeten varen en wie dat 

het best doet, wint. Soms varen we met drie generaties aan boord: mijn vader, onze 

kinderen, Jan-Hendrik en ik. Superleuk vinden we dat. Als de kinderen meevaren, 

proberen we ze een eigen, overzichtelijke taak te geven. Natuurlijk is het fi jn als we 

winnen, maar het gaat ons meer om het meedoen en samenwerken. 

We zeilen wanneer we kunnen. Onze momenten op het water betekenen voor mij quality-

time. Ik vind het heerlijk om even alleen met Felie of Florijn een stukje te zeilen. Dan 

genieten we van de rust en de omgeving en hebben we fi jne gesprekken over alles wat ze 

bezighoudt, zoals hun vrienden, vriendinnen en school. 

Bang dat het met de kinderen een keer misgaat op het water ben ik niet. Ze kunnen allebei 

goed zwemmen en weten wat ze doen. Daarnaast leren ze door het zeilen zelfstandiger te 

worden, vooruit te denken en meer zelfvertrouwen te krijgen. Dat ik dat op deze manier 

aan hen kan meegeven, vind ik het mooiste wat er is.”
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‘ TIJDENS 
TRAININGEN 
BEN IK NIET
HUN MOEDER 
MAAR 
BOOSABUM’

>

ANITA (38) DOET SAMEN MET HAAR KINDEREN VERA (14), BAS (13), IRIS (9) EN NICK (7) 
FANATIEK AAN TAEKWONDO. DE JONGSTE DRIE TRAINT ZE OOK. “Vroeger deed ik veel aan 

taekwondo. Dit hield in dat ik drie keer per week trainde. Omdat ik er erg goed in was, 

deed ik ook regelmatig mee met wedstrijden. Af en toe won ik een prijs en daar was ik 

natuurlijk erg trots op. Helaas kreeg ik op mijn 21e twee ongelukken. Hierdoor moest 

ik lang revalideren en stoppen met taekwondo. Ik vond het erg moeilijk, want deze 

sport was mijn leven en opeens viel ik in een gat. Dat ik er als fulltime huismoeder ooit 

weer mee aan de slag zou gaan, had ik nooit gedacht. Totdat mijn oudste zoon Bas vier 

jaar geleden zei dat hij op taekwondo wilde. Vera volgde al snel en voordat ik het wist, 

begon het bij mij ook weer te kriebelen. Daarom pakte ik een keer een training mee en 

vanaf dat moment was ik opnieuw verkocht. Ik vond het fantastisch om weer in mijn 

taekwondo-pak op de mat te staan.

Inmiddels doe ik het samen met al mijn kinderen. Bas sport voor zijn zelfvertrouwen, 

Vera zit in een wedstrijdgroep en Iris en Nick vinden het vooral erg leuk. Twee keer per 

week geef ik les aan de jeugdgroep. Bas, Iris en Nick zitten hier ook in. Tijdens de 

trainingen ben ik even niet hun moeder, maar ‘boosabum’, mijn offi ciële titel als assistent-

trainer. Alle kinderen spreken mij hiermee aan, dus het is de bedoeling dat die van mij 

dat tijdens de trainingen ook doen. Soms vergeten ze het alleen en dan is een blik van 

mij al genoeg. ‘Oeps, vergeten’, zeggen ze dan. Ik ben overigens geen strenge trainer. Of 

beter gezegd: ik kan erg fanatiek zijn, maar zal een kind nooit ergens toe dwingen. Als 

een leerling iets niet wil, dan is dat prima. Thuis kan ik echter voor mezelf weleens 

doordraven. Dan train ik nog even extra als de kinderen op school zijn. Maar als ze thuis 

zijn, dan ben ik gewoon hun moeder en gaat het even niet over taekwondo.

Mijn man Jo (52) is trouwens onze grootste supporter. Hij houdt zelf niet van taekwondo, 

maar moedigt ons graag aan tijdens wedstrijden. En als iemand van ons dan wint, staat 

de rest van het gezin hard mee te juichen.”







KEKMAMA 79

‘OP ZO’N DAG 
GAAN WE 

ECHT MET Z’N 
TWEEËN NAAR 

HET WERK’

REGELMATIG ORGANISEERT PRISCILLA (37) MET HAAR DOCHTER LOVA (9) CREATIEVE 
WORK SHOPS VOOR KINDEREN. HIERMEE HELPEN ZE HUN POSITIEVE ZELFBEELD OF 
ZELFVERTROUWEN TE VERGROTEN. “De eerste keer dat ik Lova liet meehelpen met mijn 

werk als kindercoach was best spannend. Ze was zes jaar en in mijn praktijk aan huis 

organiseerde ik creatieve workshops voor kinderen die een steuntje in hun rug konden 

gebruiken. We maakten samen schatkistjes waarmee de kinderen hun talenten konden 

ontdekken. Lova vond het heel leuk om ook aanwezig te zijn en hielp kinderen als het even 

niet lukte. Dat ze ondertussen soms op mij gericht was, vond ik niet erg. Ze was toen al een 

heel rustig en sociaal meisje. Trots vertelde ze aan alle jonge cursisten dat ik haar moeder 

was en dat vonden de andere kinderen alleen maar leuk. 

Na die eerste workshop met Lova volgden er meer. Ze was erg enthousiast en wilde mij vaker 

helpen, dus ik dacht: waarom ook niet? Door haar behulpzaamheid en geduld voelden de 

kinderen zich duidelijk op hun gemak bij haar. Inmiddels is mijn praktijk verhuisd en 

organiseer ik ook workshops op scholen en andere locaties. Lova helpt zeker twee keer per 

maand vol enthousiasme mee; we gaan dan echt met z’n tweeën naar het werk. Van tevoren 

bereiden we thuis alles voor en Lova komt regelmatig met nieuwe ideeën die ze via Pinterest 

opdoet. Ook loopt ze tijdens de workshops rond om de kinderen te helpen. Natuurlijk hou ik 

alles goed in de gaten. Het is niet zo dat Lova echt het coachingsgedeelte op zich neemt, maar 

het is wel mooi om te zien hoe ze dat en af toe uit zichzelf al doet. Dan geeft ze iemand 

bijvoorbeeld een lief complimentje of legt ze nog een keer iets uit als dat nodig is. Ik heb zelf 

een leerkrachtachtergrond en ik denk dat Lova ook een talent voor onderwijzen heeft. Of ze 

er later echt iets mee gaat doen, weet ik niet. Ze is zo jong, dat kan nog alle kanten opgaan. 

Het maakt mij ook niet uit wat ze later wil worden, als ze maar gelukkig is.

Omdat we allebei heel creatief zijn, bedachten we laatst een nieuw plan. Zo willen we naast 

de creatieve workshops ook graag eigen sieraden en accessoires gaan verkopen. Hoe en 

wat, dat zijn we allemaal nog aan het uitzoeken, maar dat wordt in ieder geval nog meer 

knutselen en uitproberen. Supergezellig allemaal!” 




